

Key Facts Statement (KFS)

Current Accounts and Savings Accounts

This document highlights the key features and indicative information that's applicable to current and savings accounts offered by Ahli Bank SAOG ("Bank" or "ahlibank"). It indicates information about the product, eligibility criteria, interest rates, fees and charges applicable to the product.

Product Description	
Product Name	Product Description
Current Accounts	
Standard Current Account	A Current Account is a transactional Account for everyday banking needs which can be used for making deposits (including salary transfers), withdrawals, payments and fund transfers.
Savings Accounts	
Standard Savings Account / Wafra Account & Wafra Plus Account	A non-interest- & interest-bearing transactional Saving Account for everyday banking needs which can be used for making deposits (including salary transfers), withdrawals, payments and Fund Transfers.
MySmart Account & MySmart Plus	A tiered interest-bearing call account which can be used for making deposits (including salary transfers), withdrawals, payments and Fund Transfer.
Exclusive Plus Account	A tiered interest-bearing saving Account for everyday banking needs which can be used for making deposits (including salary transfers), withdrawals, payments and fund transfers.
MySaver	An interest-bearing Saving Account for your future saving needs with linked monthly standing and free life insurance coverage.
Basic WPS Saving Accounts	
Basic WPS Saving Accounts	The Basic WPS Savings Account is an account designed to meet essential banking needs for those individuals earning salaries up to 350 LE per month. This account provides easy access to essential banking services in line with WPS requirements.
Minor Accounts	
Minor Accounts	A Minor (Children) Account is a banking account established for individuals aged 0 to 18 years, operated by a parent or legal guardian. It facilitates basic banking transactions, including deposits and savings, while ensuring appropriate controls and oversight by the guardian.

بيان الحقائق الرئيسية

الحسابات الجارية وحسابات التوفير

يسلط هذا المستند الضوء على الميزات الرئيسية والمعلومات الإرشادية التي تنطبق على الحسابات الجارية وحسابات التوفير المقدمة من البنك الأهلي ش.ع.م. ("البنك" أو "البنك الأهلي"). وهو يعرض المعلومات حول المنتج ومعايير الأهلية وأسعار الفائدة والرسوم والمصاريف المطبقة على المنتج.

وصف المنتج	
اسم المنتج	وصف المنتج
الحسابات الجارية	
الحساب الجاري العادي	الحساب الجاري هو حساب معاملات للاحتياجات المصرفية اليومية ويمكن استخدامه لعمل الإيداعات (بما في ذلك تحويل الراتب) والسحب والمدفوعات وتحويل الأموال.
حسابات التوفير	
حساب التوفير العادي / حساب الوفرة بلس	حساب توفير للمعاملات بدون فوائد - بفوائد لتلبية الاحتياجات المصرفية اليومية والذي يمكن استخدامه لعمل الإيداعات (بما في ذلك تحويل الراتب) والسحب والمدفوعات وتحويل الأموال.
حسابي الذكي / حسابي الذكي بلس	حساب تحت الطلب بفوائد متدرجة يمكن استخدامه لعمل الإيداعات (بما في ذلك تحويل الراتب) والسحب والمدفوعات وتحويل الأموال.
الحساب الحصري بلس	حساب توفير بفوائد متدرجة لتلبية الاحتياجات المصرفية اليومية ويمكن استخدامه لعمل الإيداعات (بما في ذلك تحويل الراتب) والسحب والمدفوعات وتحويل الأموال.
حساب توفير	حساب توفير بفوائد لتلبية احتياجات التوفير المستقبلية مع تغطية تأمينية شهرية دائمة وتغطية تأمينية مجانية على الحياة.
حسابات التوفير الأساسية لنظام حماية الأجور (WPS)	
حسابات التوفير الأساسية لنظام حماية الأجور (WPS)	حساب اذكار نظام حماية الأجور هو حساب مصمم لتلبية الاحتياجات المصرفية الأساسية للأفراد الذين يتقاضون رواتب تصل إلى 350 LE شهرياً. يوفر هذا الحساب سهولة الوصول إلى الخدمات المصرفية الأساسية بما يتماشى مع متطلبات نظام حماية الأجور (WPS).
حسابات القصر	
حسابات القصر	حساب القصر (الأطفال) هو حساب مصرفي مخصص للأفراد الذين تتراوح أعمارهم بين ٠ و١٨ عامًا، ويتم فتحه وإدارته من قبل أحد الوالدين أو الوصي القانوني. يتيح هذا الحساب إجراء المعاملات المصرفية الأساسية، بما في ذلك الإيداعات والادخار، مع ضمان وجود الضوابط والإشراف المناسبين من قبل الوصي.

Eligibility Criteria

Each of the above-mentioned accounts can be offered in the below segments, subject to meeting the minimum qualification requirements as below:

	MyChoice	Mass	Imtiyaz	Al Nukhba	Exclusiv
Salary Requirement	Only age criteria of 18 up to 25 years	Below 1,000	1,000	3,500	On invitation basis
Deposit Requirement		Below 1,000	10,000	35,000	On invitation basis

*In relation to MyChoice accounts, upon reaching the age of 25, the account is converted into a standard savings account in line with internal processes of the Bank.

معايير الأهلية

يمكن تقديم كل من الحسابات المذكورة أعلاه في الأقسام التالية، بشرط استيفاء الحد الأدنى من متطلبات التأهيل على النحو التالي:

اختياري*	الجملة	امتياز	النخبة	حصري
مطلب الراتب	دون ١,٠٠٠ (ع)	١,٠٠٠ (ع)	٣,٥٠٠ (ع)	على أساس الدعوة
مطلب الإيداع	دون ١٠,٠٠٠ (ع)	١٠,٠٠٠ (ع)	٣٥,٠٠٠ (ع)	على أساس الدعوة

فيما يتعلق بحسابات إختياري، عند بلوغ سن ٢٥، يتم تحويل الحساب إلى حساب توفير عادي تماشيًا مع العمليات الداخلية للبنك.

Applicable Interest Rate & Methodology

Product Name	Interest Rate (per annum)	Basis of Interest Rate Calculation	Interest Rate Payment Frequency
Current Accounts			
Standard Current Account (in ع)	Not applicable	Not applicable	Not applicable
Savings Accounts			
Standard Savings Account (in ع and AED)	Not applicable	Not applicable	Not applicable
Wafra Plus Account (in ع)	Starting from - 1.00%	Daily closing balance	Daily
MySmart Account (in ع and USD)	Starting from - 1.50%	Average monthly balance	Monthly
MySmart Plus Account (in ع and USD)	Starting from - 4%	Average monthly balance	Monthly
Exclusive Plus Account (in ع)	Starting from - 3.5%	Average quarterly balances	Quarterly
MySaver Account (in ع)	Starting from - 2.00%	Daily closing balance	Monthly
Basic WPS Saving Accounts			
Basic WPS Saving Account	Not applicable	Not applicable	Not applicable
Minor Accounts			
Minor Accounts	Based on the Account Type	Based on the Account Type	Based on the Account Type

سعر الفائدة المطبق والمنهجية

اسم المنتج	سعر الفائدة (سنوي)	أساس حساب سعر الفائدة	تكرار دفع سعر الفائدة / معدل الربح
الحسابات الجارية			
الحساب الجاري العادي (ع)	لا ينطبق	لا ينطبق	لا ينطبق
حسابات التوفير			
حساب التوفير العادي (ع والدرهم الإماراتي)	لا ينطبق	لا ينطبق	لا ينطبق
حساب الوفرة بلس (ع)	يبدأ من - 1.00%	رصيد الإغلاق اليومي	يومي
حساب الذكي (ع والدولار الأمريكي)	يبدأ من - 1.50%	متوسط الرصيد الشهري	شهري
حساب الذكي بلس (ع والدولار الأمريكي)	يبدأ من - 4%	متوسط الرصيد الشهري	شهري
الحساب حصري بلس (ع)	يبدأ من - 3.5%	متوسط الأرصدة ربع السنوية	ربع سنوي
حساب توفير (ع)	يبدأ من - 2.00%	رصيد الإغلاق اليومي	شهري
حساب ادخار نظام حماية الأجور			
حساب ادخار نظام حماية الأجور	لا ينطبق	لا ينطبق	لا ينطبق
حسابات القصر			
حسابات القصر	بناءً على نوع الحساب	بناءً على نوع الحساب	بناءً على نوع الحساب

Key Fees & Charges*

Fee/Charge Type	Fee/Charge Description	Fee/Charge Amount	Frequency	Value Added Tax (VAT)
Current Account	If Balance is less than 200 OMR per month	0.500 OMR	Monthly	5% of fee
Standard Saving Account, Wafra Account, MySmart Account, MySaver Account, MySmart Plus Account, Exclusive Plus Account	If Balance is less than 100 OMR per month	0.500 OMR	Monthly	5% of fee
WPS Saving Account	- No Minimum balance charge - No account closure charge - No account statement charge	Not Applicable	Not Applicable	Not Applicable
Minor Accounts	No Minimum Balance Charge	Not Applicable	Not Applicable	Not Applicable

*the above-mentioned fees and charges shall be debited from the Customer's Account without the requirement for any further consents from the Customer.

الرسوم الرئيسية والنفقات*

نوع الرسوم / النفقات	وصف الرسوم / النفقات	مبلغ الرسوم / النسبة %	التكرار	ضريبة القيمة المضافة
الحساب الجاري	إذا كان الرصيد أقل من ٢٠٠ ريال في الشهر	٠,٥٠٠ ريال	شهريا	٥% من الرسوم
حساب التوفير العادي، حساب الوفرة، حساب الذكي، حساب توفير، حساب الذكي بلس، الحساب الحصري بلس	إذا كان الرصيد أقل من ١٠٠ ريال في الشهر	٠,٥٠٠ ريال	شهريا	٥% من الرسوم
حساب ادخار نظام حماية الأجر	- لا توجد رسوم حد أدنى للرصيد - لا توجد رسوم لإغلاق الحساب - لا توجد رسوم كشف الحساب	لا ينطبق	لا ينطبق	لا ينطبق
حسابات القصر	لا توجد رسوم حد أدنى للرصيد	لا ينطبق	لا ينطبق	لا ينطبق

* يتم خصم الرسوم والمصاريف المذكورة أعلاه من حساب العميل دون الحاجة إلى أي موافقات أخرى من العميل.

Key Terms & Conditions (T&Cs)

- Statement of Account:** A statement of account shall be sent to the Customer on a monthly basis at the last known electronic mail address of the Customer. If the Customer does not raise any objections to the same within thirty (30) days of the transaction date, then the transaction shall be deemed to be accepted by the Customer.
- Cheque Books:** Current Accounts opened in the currency of the Sultanate of Oman shall be eligible to receive and use cheque books. Charges pertaining to the same are detailed in the Bank's Schedule of Charges at https://ahlibank.om/ahlibank/wp-content/uploads/2026/02/Ahli-Bank-Schedule-of-Charges_2-Feb-2026-EN.pdf
- Foreign Currency Transactions:** Deposits, withdrawals and dealings in foreign currency (excluding card transactions) shall be at the Bank's currently prevailing exchange rate and subject to a commission of 1% of the applicable amount (with the exception of transactions in Arab Emirates Dhiraams).
- Notice for Changes to Terms and Conditions:** The Bank shall be entitled to amend or supplement the applicable terms and conditions by providing notice of amendment or supplement to the Customer sixty (60) days in advance in any manner prescribed by the Bank in the terms and conditions. Continued use and operations of the Account after such amendment / supplement is in place shall constitute the Customer's acceptance of the modified terms.
- Dormant Accounts:** If an Account does not witness any transactions for twenty-four (24) consecutive months or any other duration deemed to be fit by the Bank, the Bank has the right to mark the Account 'dormant'. The Customer will then only be able to operate the Account after providing the Bank with a written notice to do the same.
- Deposit Protection Scheme:** Subject to certain exclusions and the provisions thereof, deposits held with the Bank are covered by the terms of the Deposit Protection Scheme of the Central Bank of Oman.

الشروط والأحكام الرئيسية (الشروط والأحكام)

- كشف الحساب:** سيتم إرسال كشف الحساب إلى العميل شهريا على آخر عنوان بريد إلكتروني معروف للعميل. إذا لم يقدم العميل أي اعتراضات على ذلك خلال ثلاثين (٣٠) يوما من تاريخ المعاملة، فسيتم اعتبار المعاملة مقبولة من قبل العميل.
- دفاتر الشيكات:** الحسابات الجارية المفتوحة بعملة سلطنة عمان مؤهلة للاستلام واستخدام دفاتر الشيكات. الرسوم المتعلقة بها مفصلة في جدول رسوم البنك على الموقع: https://ahlibank.om/ahlibank/wp-content/uploads/2026/02/Ahli-Bank-Schedule-of-Charges_2-Feb-2026-EN.pdf
- معاملات العملات الأجنبية:** يجب أن تكون الإيداعات والسحوبات والمعاملات بالعملات الأجنبية (باستثناء معاملات البطاقة) بسعر الصرف السائد حاليا لدى البنك وتخضع لعمولة بنسبة ١% من المبلغ المطبق (باستثناء المعاملات بالدرهم الإماراتي).
- الإشعار بالتغييرات في الشروط والأحكام:** يحق للبنك تعديل أو الإضافة على الشروط والأحكام المطبقة من خلال تقديم إشعار للعميل بالتعديل أو الإضافة قبل ستين (٦٠) يوما على الأقل، بأي طريقة تحددها البنك في الشروط والأحكام. يعتبر استخدام الحساب وإجراءاته المستمرة بعد تنفيذ هذا التعديل / الإضافة موافقة العميل على الشروط المعدلة.
- الحسابات الخاملة:** إذا لم يشهد الحساب أي معاملات لمدة أربعة وعشرين (٢٤) شهرا متتاليا أو أي مدة أخرى يعتبرها البنك مناسبة، يحق للبنك تحديد الحساب على أنه "خامل". لن يتمكن العميل بعد ذلك من تشغيل الحساب إلا بعد تزويد البنك بإشعار خطي للقيام بذلك.
- برنامج حماية الودائع:** مع مراعاة بعض الاستثناءات وأحكامها، فإن الودائع المحفوظ بها لدى البنك مغطاة بشروط برنامج حماية الودائع الخاص بالبنك المركزي العماني.

Important Links

For full and latest fees and charges, terms and conditions relating to this product, please visit our website
<https://ahlibank.om/personal-banking/accounts/current-account/>

روابط مهمة

للحصول على أحدث الرسوم والتكاليف والشروط والأحكام المتعلقة بهذا المنتج ، يرجى زيارة موقعنا على الإنترنت:
<https://ahlibank.om/personal-banking/accounts/current-account/>

Important Notes

- Unless defined herein, the capitalized terms used in this document shall have the same meaning as defined in the respective Terms and Conditions applicable to the above-mentioned product(s), which are subject to change from time to time with prior notice to the Customer.
- Any reference to the singular also denotes the plural and vice versa.
- This document is a Key Facts Statement. It is not an offer from Ahli Bank SAOG ("Bank") to provide you with a product. All products offered by the Bank are offered at the Bank's sole and absolute discretion. The Bank reserves the right, at any time, without liability or penalty, to refuse any product.
- The accounts described in this KFS can be opened in single or in joint names.
- You can be charged a minimum balance fee for not maintaining a certain monthly average balance for some accounts.
- Please keep your cheque books and debit cards including PIN and online banking credentials safe at all times to avoid any misuse or fraudulent actions by others.
- You can contact the Bank for any enquiries, assistance or complaints at any of its branches or by visiting its website
<https://ahlibank.om/ahliconnect/>

ملاحظات هامة

- ما لم يتم تعريفها هنا، فإن المصطلحات المكتوبة بحروف كبيرة المستخدمة في هذا المستند لها نفس المعنى على النحو المحدد في الشروط والأحكام ذات الصلة السارية على المنتج (المنتجات) المذكورة أعلاه، والتي تخضع للتغيير من وقت لآخر بأسعار مسبق للعميل.
- أي إشارة إلى المفرد تدل أيضا على الجمع والعكس صحيح.
- هذا المستند هو بيان الحقائق الرئيسية، إنه ليس عرضا من البنك الأهلي ش.م.ع ع ("البنك") لتزويدك بمنتج. يتم عرض جميع المنتجات التي يقدمها البنك وفقا لتقدير البنك المطلق وحده. يحتفظ البنك بالحق في رفض أي منتج في أي وقت دون تحمل أي مسؤولية أو غرامة.
- يمكن فتح الحسابات الموصوفة في بيان الحقائق الرئيسية هذا بأسماء فردية أو مشتركة.
- يمكن تحميلك رسوم الحد الأدنى للرصيد لعدم الاحتفاظ بمتوسط رصيد شهري معين لبعض الحسابات.
- يرجى الاحتفاظ بدفاتر الشيكات وبطاقات الخصم الخاصة بك بما في ذلك رقم التعريف الشخصي وبيانات اعتماد الخدمات المصرفية عبر الإنترنت آمنة في جميع الأوقات لتجنب أي سوء استخدام أو إجراءات احتيالية من قبل الآخرين.
- يمكنك الاتصال بالبنك لأية استفسارات أو مساعدة أو شكاوى في أي من فروع البنك أو من خلال زيارة موقعه على الإنترنت <https://ahlibank.om/ahliconnect/>

Acknowledgement, Consent and Declaration

I understand and acknowledge that I have read and agree to the respective terms and conditions applicable to the above-mentioned product along with the Schedule of Charges. In the event of any conflict between the information provided in the Schedule of Charges or the Terms and Conditions applicable to the above-mentioned product(s) available on our Bank's website and this KFS, the former shall prevail. I further undertake to keep the Bank updated with my address, and contact details at all times, and will also submit copies of my renewal documents upon expiry, within five (5) working days of such renewal.

By signing this KFS, I acknowledge that I have received, read and understood this Current and Savings Account Key Facts Statement, the Schedule of Charges, the Terms and conditions and any applicable additional conditions.

الإقرار و الموافقة

أفهم وأقر أنني قد قرأت وأوافق على الشروط والأحكام ذات الصلة المطبقة على المنتج المذكور أعلاه جنبا إلى جنب مع جدول الرسوم. في حالة وجود أي تعارض بين المعلومات الواردة في جدول الرسوم أو الشروط والأحكام المطبقة على المنتج (المنتجات) المذكورة أعلاه والمتوفر على موقع البنك و بيان الحقائق الرئيسية هذا ، تسود الأولى. كما أتعهد بإبقاء البنك على اطلاع دائم بعنواني وتفاصيل الاتصال الخاصة بي في جميع الأوقات ، وسأرسل أيضا نسخا من مستندات التجديد الخاصة بي عند انتهاء الصلاحية في غضون خمسة (5) أيام عمل من هذا التجديد.

بتوقيعي على بيان الحقائق الرئيسية هذا ، فإنني أقر بأنني تلقيت وقرأت وفهمت بيان الحقائق الرئيسية للحساب الجاري وحساب التوفير وجدول الرسوم والشروط والأحكام وأي شروط إضافية سارية.

Customer Name _____

اسم العميل

Customer Signature _____

توقيع العميل

Civil ID Number _____

رقم البطاقة الشخصية

Date _____

التاريخ